

## Lawatan SMK Dato' Sheikh Ahmad ke MyXlab, FTSM, UKM

### Description



Pada 12 November 2024, sekumpulan pelajar dan guru dari SMK Dato' Sheikh Ahmad telah mengunjungi MyXlab, yang merupakan sebahagian daripada Fakulti Sains Maklumat dan Teknologi (FTSM) di Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM). Lawatan ini bertujuan untuk memberi pendedahan kepada pelajar mengenai penyelidikan dan teknologi terkini dalam bidang sains maklumat, serta memberi mereka pandangan berkaitan aplikasi praktikal teknologi-teknologi baru. Delegasi tersebut disambut dengan mesra oleh PM. Dr. Ridzwan Yaakub, Ts. Dr. Noorayisahbe Mohd Yaacob, dan Dr. Lam Meng Chun. Bersama-sama, mereka memimpin pelawat melawat kemudahan canggih di MyXlab, memperkenalkan mereka kepada projek penyelidikan yang sedang dijalankan dalam bidang teknologi baru seperti Realiti Terimbuh (AR) dan Realiti Maya (VR). Pelajar diberi peluang untuk mempelajari aplikasi dunia sebenar teknologi-teknologi ini dalam pelbagai industri, termasuk penjagaan kesihatan, pembuatan, dan kewangan. Selain lawatan, sesi tersebut menekankan kepentingan inovasi dan pemikiran kreatif dalam teknologi. PM. Dr. Ridzwan membincangkan nilai pembelajaran secara praktikal, manakala Ts. Dr. Noorayisahbe dan Dr. Lam berkongsi pandangan berkenaan kemahiran praktikal dan pengetahuan yang boleh diperolehi oleh pelajar melalui penyelidikan di peringkat

universiti. Acara ini juga menyoroti pelbagai peluang kerjaya yang terdapat dalam bidang sains dan teknologi, serta memberi motivasi kepada pelajar untuk mempertimbangkan pendidikan tinggi dan kerjaya masa depan dalam bidang tersebut. Secara keseluruhan, lawatan pendidikan ini telah berjaya dengan cemerlang yang bukan sahaja memberi inspirasi kepada pelajar, tetapi juga membuka mata mereka terhadap kemungkinan yang ada dalam sektor teknologi. Lawatan ini mengukuhkan lagi pentingnya memupuk inovasi dan kreativiti, serta meletakkan asas bagi kerjasama akademik dan penerokaan dalam bidang sains dan teknologi pada masa hadapan.



Oleh:  
**Noorayisahbe Mohd Yaacob**  
noorayisah@ukm.edu.my

Pengarang Bersama:  
**Mohd Ridzwan Yaakub**  
**Lam Meng Chun**

## Category

1. Aktiviti Penyelidikan

## Date Created

2024/12/24

## Author

root